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Protokoll från möte i Värmlands Hembygdsförbunds styrelse på Brigadmuseet i 

Karlstad 

Datum: 6 september 2022 

Tid: 14.00 – 15.00 

Plats: Brigadmuseet i Karlstad 

Närvarande: 
Eskil Johansson, ordförande 
Maria Lindquist 
Torbjörn Svensson 
Ann-Sofie Pettersson 
Lena Andersson 
Jan Bohlin 

Annika Rafael Rådström 
Dan Jonsson 
Axel Fornander 
Ing-Britt Bergström 
Peter Olausson 
Johnny Svensson 
Erik Gustavson, sekreterare 

 § 1. Mötet öppnas Ordförande Eskil Johansson öppnade mötet. Eskil 
Johansson 

 § 2.  Val av justeringsman. 
 

Mötet valde Jan Bohlin att jämte ordföranden 
justera dagens protokoll. 

Styrelsen.  
 

 § 3.  Skrivelser och rapporter. Några frågor från arbetsutskottet fördes vidare 

till styrelsen:  

 

Arbetsutskottet tog upp frågan gällande 

medlemmarnas kontaktperson. Det har visat sig 

att de adresser kansliet (styrelsen) har är i många 

fall inaktuella. Vidare diskuterades 

hembygdsförbundets egna officiella adress. Skall 

styrelsen ha en officiell ”Värmlands 

hembygdsförbunds email-adress? Frågan skall 

tas upp på nästa styrelsemöte. 

 

Kan hembygdsföreningarna i Värmland skapa ett 

eget kalendarium visande föreningarnas 

aktiviteter under året. Kanske i samarbete med 

Visit Värmland? Frågan går vidare till styrelsen. 

 

Försäkringsfrågan togs upp från kassören. Han 

anser att någon annan än han bör hålla i frågan. 

Arbetsutskottet uppdrog åt sekreteraren att 

kontakta Kent Wallin med frågan om kunde 

tänka sig kvarstå som ansvarig för 

Försäkringsfrågan. 

 

Kassören presenterade dagen utfall gällande 

resultatet. Han meddelade att han rekvirerat 

bidragen från Storjohanns minnesfond och 

Gustav VI Adolfs fond på 20 000 respektive 

25 000 kronor. Protokollsbilaga 1 

 

Arbets- 
utskottet 
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Möjligheter att söka medel till 

hembygdsföreningarna finns hos Region 

Värmland. Vice ordföranden och kassören ser 

över frågan. 

 

Johnny Svensson erbjöd sig att ordna ett 

bokbord vid Oxhälja där jubileumsboken samt 

andra böcker ur vårt förråd försäljes. 

Arbetsutskottet mottog erbjudandet med 

tacksamhet. 

 

Peter Olausson tog upp frågan om förbundet 

skall ha ett bokbord vid Värmlands bokfestival 

18 – 19 november. Frågan går vidare till 

styrelsen. 

 

Styrelsen beslutade att godkänna rapporterna 

samt följande: 

 

Frågan om kontaktpersoner, adresser mm till 

medlemmarna skall tas upp som en fråga på 

höstmötet. 

 

Styrelsen noterade med tacksamhet att Kent 

Wallin åtogs sig att svara för försäkringsfrågor. 

 

Visit Värmland skall kontaktas gällande 

eventuellt samarbete gällande kalendarium. 

 

Styrelsen beslöt att avstå från att deltaga i 

Bokfestivalen. 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styrelsen 

 § 4.  Jubileet som varit Sekreteraren rapporterade: 

Efter ett års fördröjning på grund av pandemin, 

kunde Värmlands hembygdsförbund äntligen 

fira sitt 100-årsjubileum. Detta ägde rum på 

Ransäters hembygdsgård med 

hembygdsföreningen som värdförening. 

Ransäters hembygdsförening firade också sitt 

100-årsjubileum och är årsbarn med förbundet, 

vilket var skälet till platsen för firandet. 

Festligheterna startade med samling på tunet 

framför en av de stora logarna. Kring 70-talet 

gäster anlände och serverades välkomstdryck. 

Bland gästerna kan nämnas Sveriges 

hembygdsförbunds ordförande Anna-Karin 

Andersson och Regions Värmlands ordförande 

Sekreteraren 
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för Kultur- och bildningsnämnden Elisabet 

Kihlström. Vår hedersledamot Bo Andersson var 

också en av hedersgästerna. 

När gästerna samlats vid borden i logen 

välkomnades de av Ransäters spelmän som 

presenterade njutbar folkmusik. Ordförande för 

Ransäters hembygdsförening Ann-Sofie 

Pettersson hälsade välkommen till Ransäter. 

Förbundets ordförande Eskil Johansson tog vid 

och hälsade välkommen till jubileet. Sedan bjöds 

gästerna på välsmakande lunch. 

Tidigt under lunchen honorerades Stina 

Hellqvist för sina stora insatser för värmländsk 

hembygdsvård genom att utnämnas till 

hedersledamot i Värmlands hembygdsförbund. 

Vidare hedrades Ransätersstämman, en av 

landets största spelmansstämmor, med ett 

hedersdiplom och ett litet ekonomiskt bidrag. 

Slutligen erhöll Peter Olausson Värmlands 

hembygdsförbunds förtjänstmedalj för sina stora 

insatser för främst värmländsk kultur och 

framförallt arbetet med den under dagen 

presenterade jubileumsboken. 

Peter Olausson presenterade sedan sitt arbete 

med jubileumsboken med en dikt som gav en 

smaklig presentation av hembygdsförbundets 

100-åriga historia. Jubileumsboken och dikten 

var ett slående bevis över Peters kunskap om 

värmländskt hembygdsarbete. Hen var mer än 

väl värdig förtjänstmedaljen! 

Mitt under lunchen uppvaktades jubilerande 

hembygdsförbundet av Värmlänningarna, som i 

sång gav ett förspel av den efterföljande 

föreställningen av det folkliga sånglustspelet. 

Vidare upp vaktades förbundet av ett antal 

hembygdsföreningar. Slutligen uppvaktades 

hembygdsförbundet av ordföranden för Sveriges 

hembygdsförbund Anna-Karin Andersson som i 

sin hälsning underströk värdet av 

hembygdsrörelsen. Även Ransäters 

hembygdsförening fick del av denna 

uppvaktning. Region Värmlands Elisabeth 

Kihlström instämde i hyllningarna och framhöll 

hembygdsrörelsens betydelse för Värmland. 

Efter att Ransäters spelmän åter låtit gästerna 

avnjuta vacker folkmusik gick gästerna att se 

och höra föreställningen av Värmlänningarna. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

4 
 

Alla som deltog i firandet kan känna att 100-

åringen var värdigt firad och kan med entusiasm 

se framtiden an. 

 

Styrelsen ansåg att det var ett lyckat jubileum, 

godkände rapporten och lade den till 

handlingarna. 

 
Styrelsen 
 

 § 5.  Höstmötet Arbetsutskottet föreslår att höstmötet äger rum 

den 12 november 2022 med start kl 08.30 

 

Eventuell hålls mötet i Nor.  

Förslag till programpunkter:  

Kommunikation  

Kalendarium 

Hembygdsboken 

Hembygdsresa 
 
Styrelsen godkände förslaget och beslutade att 
höstmötet skall hållas enligt ovan. 

Styrelsen 
 

§ 6. Ansökan Regionen Vice ordföranden och Kassören har utarbetat en 
ansökan till Region Värmland som 
utvecklingsbidrag efter pandemin. 
Styrelsen godkände handläggningen 

Vice ordf 
Kassören 
 
Styrelsen 

§ 7. Nästa möte Arbetsutskottet har möte måndagen den 10 
oktober kl 13.00. 
Styrelsen beslöt att nästa möte skall äga rum 
den 9 november 2022 kl 13.00. Kallelser 
kommer med anvisning på platser!  

Styrelsen 
 

 § 8. Mötets avslutande Då intet vidare förelåg tackade ordföranden 
deltagarna och avslutade dagens möte. 

Eskil 
Johansson 

 

Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Erik Gustavson  Eskil Johansson,  Jan Bohlin 
Sekreterare   Ordförande            Ledamot 
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